
Ordet. 

 
 

For al bibeltolkning gælder den gamle regel at tolke 
skriften med skriften. 
 
Bibelen forklarer sig selv, når man læser den rigtigt. 
 
Det er en underlig kendsgerning, at mange enfoldige 
mennesker, der næsten ikke har læst noget andet end 
bibelen, med årene har fået en langt dybere og rigtigere 
forståelse af Paulus eller Johannes end mange lærde 
forskere, som har forsøgt at forklare dem ved hjælp af 
imponerende kundskaber i antik religionshistorie og 
moderne religionspsykologi. 
 
At have med ordet at gøre er at have med Gud at gøre! 
 
Vil man have med Gud at gøre, må man stadig vende 
tilbage til ordet. 
 
Derefter må man overlade det til Gud at straffe, oprejse 
og fostre. 
Når eller hvordan Han gør det, kan vi ikke foreskrive. 
Men at Gud gør det på sin måde og til sin tid, det har vi 
Hans urokkelige løfte om. 
 
 
 


